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مدير گروه فيلم و سريال شبكه2 در نشست خبري سريال »از سرنوشت«:

احتمالاً »ازسرنوشت« 6تايي مي شود

درخواست كمك دبير جشنواره فجر از صدا و سيما

تلويزيون جاي خالي مردم را در فجر پر مي كند
   محمد صادقي

دبي�ر جش�نواره فيل�م فج�ر از هم�كاري معاون�ت 
س�يما براي پوش�ش اخب�ار و رخدادهاي اين جش�نواره 
خبر داد ت�ا نبود م�ردم در اين جش�نواره كمرنگ ش�ود. 
نحوه برگزاري جشنواره فیلم فجر با توجه به شرايطي كه كرونا 
رقم زده و وضعیت قرمز در اكثر نقاط كش��ور، به يك مس��ئله 
پیچیده تبديل شده اس��ت. محمدمهدي طباطبايي نژاد، دبیر 
س��ي و نهمین جش��نواره فیلم فجر، در گفت وگو ب��ا »نماي 
نقره اي« راديو نمايش، درباره پر كردن نبود مردم در اين دوره 
از جشنواره، گفت: من نامه اي را خطاب به دكتر شاه آبادي زدم 
و اعلام آمادگي كردم كه س��تاد جش��نواره فیلم فجر آمادگي 
براي تولید برنامه هاي متناس��ب تلويزيوني دارد كه مجموعه 
آثار حاضر در جش��نواره فجر را به مخاطبان معرفي و در مورد 
آن گفت وگو كند و دقايقي از فیلم و پشت صحنه هايي از فیلم 
و گفت وگو با دس��ت اندركاران فیلم و بازيگ��ران فیلم در اين 
برنامه هاي شبانه تدارك ديده شود و دكتر شاه آبادي هم پیغام 

فرستادند و اعلام آمادگي كردند. 
طباطبايي نژاد ادامه داد: با دوس��تانمان در پلتفرم هاي نماوا و 
فیلیمو صحبت كردم و آنها هم اعلام آمادگ��ي كردند و آقاي 
يزداني مديرعامل نماوا به من گفتند ظرف دو الي سه روز آينده 
طرحش��ان را آماده مي كنند. اگر اين اتفاق بیفت��د، ما ناگزير 
هستیم خلأ مخاطب مان را با برنامه سازي هاي تلويزيوني درباره 

آثار، در تلويزيون و پلتفرم ها پر كنیم. 
دبیر جشنواره فیلم فجر درباره میزان فیلم هاي آماده حضور 

در فجر گفت: مي دانید كه بس��یاري از تولیدات س��ینماي 
ايران در ايام كرونا يا با تأخیر مواجه يا متوقف و بعضي هايش 
به بعد از كرونا موكول ش��ده اس��ت، ما ي��ك كاهش 30 تا 
50درصدي در تولیداتمان داش��ته ايم، اما فكر كرديم حالا 
كه نمي توانیم جدول نمايش را به اين شكل ببنديم، خوب 
اس��ت امتیازي به فیلم ها دهیم و آن حضور همه فیلم ها در 

كورس داوري باشد. 
وي ادامه داد: قبلًا هیئت انتخاب 85 فیلم را مي ديد و بین آنها 
22 فیلم و 10فیل��م هم براي فیلم ه��اي اول انتخاب مي كرد. 
الان پیش بیني ما بین 40 تا 50 فیلم است كه دستمان برسد 
و تقريباً نیمي از اينها تا الان ثبت نام كرده اند و احتمالاً به همین 
تعداد40 الي 50 و شايد مقداري بیشتر برسیم ولي پیش بیني 
من با اطلاعي كه از پروانه هاي س��اخت دارم و گزارش��ي كه از 
فیلم ها گرفته ام، بین 40 تا 50 فیلم اس��ت، اين را هم مي شد 

دو مرحله اي كرد.

   مصطفي محمدي
در آس�تانه س�الروز ش�هادت س�ردار س�پهبد حاج قاس�م 
س�ليماني مدي�ر موس�يقي س�ازمان فرهنگ�ي- هن�ري 
ش�هرداري تهران از توليد پوئم س�مفوني »س�رباز« ش�امل 
پنج بخش و بر اس�اس اش�عاري از علي محمد مؤدب خبر داد. 
به گزارش »جوان« مديريت موسیقي س��ازمان فرهنگي- هنري 
ش��هرداري تهران در آستانه اولین سالگرد ش��هادت سردار شهید 
حاج قاسم س��لیماني يك منظومه صوتي يا پوئم س��مفوني به نام 
»سرباز« را منتشر مي كند؛ پروژه اي كه با آهنگسازي آرمان مهربان 
به پايان رس��یده است و براي انتش��ار مراحل پاياني خود را سپري 
مي كند. امیرحسین سمیعي مدير موسیقي سازمان فرهنگي- هنري 
شهرداري تهران گفت: در آستانه اولین سالگرد شهادت سردار شهید 
حاج قاسم س��لیماني در كنار برنامه هاي متنوع فرهنگي- هنري، 
مديريت موسیقي اين سازمان قرار است يك منظومه صوتي يا پوئم 
سمفوني به نام »سرباز« را منتشر كند؛ محصولي كه با مشاركت صدا 

و سیما مراحل پاياني خود را سپري مي كند. 
س��میعي در رابطه با علت ساخت پوئم سمفوني س��رباز اظهار 
داش��ت: با توجه به نزديك بودن اولین س��الگرد شهادت سردار 
شهید سپهبد قاسم سلیماني و رش��ادت ها و خدمات ارزشمند 
اين شهید گرانقدر به اهداف والاي كشور عزيزمان ايران، ساخت 
منظومه صوتي يا پوئم س��مفوني »سرباز« در دس��تور كار قرار 
گرفت. پوئم سمفوني قطعه اي از موس��یقي اركسترال است كه 
معمولاً در يك موومان س��اخته مي ش��ود و محتواي يك شعر، 
داستان كوتاه، رمان، نقاشي، منظره، چشم انداز يا هر منبع الهام 

ديگري غیر از موسیقي را ترسیم يا توصیف مي كند. 
وي با اشاره به اينكه پوئم سمفوني سرباز يك اثر مشاركتي است كه 
با مشاركت مديريت موسیقي سازمان فرهنگي- هنري شهرداري 
تهران و سازمان صدا و سیماي جمهوري اسلامي ايران در حال تولید 
است، تصريح كرد: ساخت اين اثر حدود سه ماه به طول انجامید و 
اينك به پايان رسیده اس��ت. همچنین پارتیتورهاي قطعات براي 
ضبط اثر به واحد موسیقي سازمان صدا و سیما تحويل شده است كه 

توسط اركستر بزرگ و گروه كر اين سازمان ضبط خواهد شد. 
مدير موسیقي سازمان فرهنگي- هنري ش��هرداري تهران درباره 
اينكه چه كساني در ساخت اين اثر هنري فعالیت مي كنند، اظهار 
داشت: اين اثر با آهنگس��ازي آرمان مهربان بر اس��اس اشعاري از 
علي محمد م��ؤدب تولید خواهد ش��د. كل اثر ش��امل پنج بخش 
مختلف خواهد بود كه اين بخش ها ضمن وحدت در يك اثر كامل، 
هر يك استقلال موسیقايي خود را نیز دارند و به تنهايي نیز صاحب 

شخصیتي مستقل هستند. 

مدير موسيقي سازمان فرهنگي- هنري شهرداري تهران: 

ساخت پوئم سمفوني »سرباز« به پايان رسيد

در گفت وگوي »جوان« با سازنده مستند »كميته« مطرح شد

 فيلم هايي مثل »نهنگ عنبر« 
دنبال لوث كردن كميته بودند

مصطفي محمدي   دیده بان 

     جشنواره

   سیما

   محمدصادق عابديني
رواي�ت تاريخ انقاب اس�امي مس�ئله اي 
اس�ت كه اكنون با گذش�ت بي�ش از چهار 
دهه از پيروزي انق�اب، هنوز به طور جدي 
پيگيري نشده است. تجربه مواجهه منفعانه 
با روايت پهلوي ه�ا و تاريخ پيش از پيروزي 
انقاب اسامي، نش�ان داده است هر چقدر 
ديرتر انق�اب اس�امي در قالب مس�تند 
روايت ش�ود، امكان تحريف وقايع آن براي 
نس�لي كه هيچ خاطره اي از سال هاي اوليه 
پيروزي انق�اب ن�دارد به وج�ود می آيد. 
مس�تند »كميته« س�اخته عبدالحس�ين 
بدرلو، يكي از آثاري اس�ت ك�ه مي خواهد 
به بخ�ش مهم�ي از تاريخ انقاب اس�امي 
يعني ايجاد و انحال كميته انقاب اسامي 
بپردازد؛ مس�تندي كه از تولي�دات »خانه 
مستند انقاب اسامي« است و اين روزها در 
جشنواره سينما حقيقت حضور دارد. بدرلو 
در گفت وگو با »جوان« به چرايي و چگونگي 
توليد مس�تند »كميت�ه« پرداخته اس�ت. 
 چطور ش�د موضوع »كميته انقاب 
اس�امي« را براي س�اخت مستند 

انتخاب كنيد؟
جرقه اولیه كار مربوط به س��ال 95 و تحقیق 
درباره موضوع تش��ییع پیكر امام خمیني)ره( 
بود. قرار بود روايت تش��ییع بزرگ را از سوي 
خلبانان بالگردهايي كه در مراسم بودند روايت 
كنی��م. مأموري��ت آن كار بر عه��ده بچه هاي 
كمیته ب��ود. در اين تحقیقات متوجه ش��ديم 
درباره كمیته كار خیلي كمي انجام شده، حتي 
مركز اسناد انقلاب اسلامي هم چیزي نداشت. 
در پرس وجو ه��ا به عكاس كمیته رس��یديم و 
مشخص شد از تاريخ كمیته در همان سال ها 
يك فیلم پنج قسمتي تولید شده، اما در آرشیو 
صداوسیما هرچقدر گشتیم آن را پیدا نكرديم. 
 چرا در روايت تاريخ انقاب خيلي كم 

از كميته حرف زده شده است؟
بايد اين را بپرس��یم كه چرا دغدغه حرف زدن 
وجود ندارد. انگار »حرف نزدن« يك تخصص 
ش��ده اس��ت. به نظرم عده اي كه در آن دوره 
بوده ان��د مي گويند كه ما خودم��ان حوادث را 
ديده ايم و نیازي به بازگو كردن نیست. عده اي 
هم شايد مصلحت انديش��ي مي كنند و حرف 

نمي زنند، به خصوص وقتي مسئله اي امنیتي 
در پیش باشد. 

 فكر نمي كنيد حرف نزدن و ساخته 
نشدن مستند در داخل ايران باعث 
شده است در تاريخ پهلوي كاماً در 
مقابل روايت هاي ماهواره اي انفعال 

به وجود آيد؟!
وقتي خودمان حرفي نمي زنیم، باعث مي شود 
ديگران درب��اره انقلاب س��ال57، ش��روع به 
مستند س��ازي كنند و بعد ما در حالت دفاعي 
قرار بگیري��م و بخواهیم حمله اي را كه ش��ده 

دفع كنیم. 
 پيدا ك�ردن اف�راد ب�راي مصاحبه 

سخت نبود؟
مهم ت��ر اين بود ك��ه افراد حاضر ب��ه مصاحبه 
شوند. برخي موافق كمیته بودند و برخي ديگر 
مخالف، تلاش كرديم از ه��ر دو طرف افرادي 
را براي مصاحبه پیدا كنیم ام��ا خیلي از افراد 
با وجود اينكه در س��مت هاي حساسي در آن 
زم��ان بودند، حاضر نش��دند جل��وي دوربین 
بیايند و حرف بزنند. ما هم در تیتراژ مستند به 
اسامي شان اشاره كرديم، مثلًا عبدلله نوري كه 
در زمان انحلال كمیته وزير كشور و جزو افرادي 
بود كه براي انحلال كمیته تلاش زيادي كرد و 
حاضر نشد صحبت كند. ما در مجموع بین 40 
تا 50 نفر را براي مصاحبه انتخاب كرديم كه در 
نهايت با نزديك 17 تا 18 نفر صحبت كرديم، 
مثلًا با مهن��دس صباغیان به عن��وان مخالف 
كمیته و حجت الاس��لام ناطق نوري به عنوان 

موافق كمیته صحبت كرديم. 
تصاوي�ر آرش�يوي جالب�ي در اين 
مس�تند هس�ت، اين تصاوير براي 

اولي�ن ب�ار نماي�ش عموم�ي داده 
مي شوند!

بله، كمیته در آن دوره واحد تلويزيوني داشته 
است كه تصاوير زيادي گرفته، ولي بخشي از آن 
را همان طور كه اشاره كردم هر چه گشتیم در 
آرشیو صداوسیما پیدا نكرديم. بخش ديگري 
از تصاوير آرشیوي را نیز از كانون بازنشستگان 

كمیته گرفتیم. 
در مس�تند گفت وگويي ب�ا آيت الله 
مهدوي كني هس�ت، ايش�ان چند 
سالي است كه رحلت كرده اند، اين 

گفت و گو را خودتان گرفتيد؟
نه اين گفت وگو بخش��ي از تصاوي��ري بود كه 
از كانون بازنشس��تگان گرفتیم. مصاحبه هاي 
زيادي داشتند كه بخشي از آنها خیلي قديمي 
بود، ام��ا اين مصاحب��ه براي پی��ش از رحلت 
آيت الله مهدوي كني بود و از نظر كیفیت تصوير 
هم خیلي خوب ب��ود. تصوير خ��وب ديگري 
ك��ه اس��تفاده كردي��م صحبت ه��اي مرحوم 

هاشمي رفسنجاني در خصوص كمیته بود. 
 چرا از روايت )نريش�ن( در مستند 

استفاده نشد؟
نخواستم در روايت كمیته س��وگیري داشته 
باشم. مس��تند دو نس��خه دارد؛ يكي كه چهار 
قس��مت 45دقیقه اي اس��ت كه قرار اس��ت از 
تلويزيون پخش شود و دومي نسخه جشنواره اي 
است. در نسخه جش��نواره اي روايت نداريم و 

گذاشتم بیننده خودش نتیجه گیري كند. 
 خب الان با ديدن مستند »كميته« 
شايد نظر هاي متفاوتي درباره لزوم 
بقا يا انح�ال آن مجموعه به وجود 
بياي�د، به عن�وان مستندس�از چه 

رويكردي  به موضوع داريد؟
معتقدم مستندس��از براي ساخت مستند بايد 
تقوا داشته باش��د و وارد حواش��ي و شايعه ها 
نشود. بالاخره در طول 13سال فعالیت كمیته 
خطاهايي هم انجام شده كه بخش��ي از آن از 
زبان صباغیان بیان مي شود، حتي امام خمیني 
هم در ديدار با اعضاي كمیته درباره رفتارهاي 
آنها تذكرات��ي مي دهند اما حض��ور كمیته و 
فعالیت آن در حدي كه فیلم هايي مثل »نهنگ 
عنبر« لوث كرده، نبود. اينك��ه كمیته در حد 
گشت ارشاد عمل مي كرده و در زندگي مردم 
دخالت مي كرده، برداش��ت اش��تباهي است. 
كمیته فعالیت هاي گس��ترده اي داشت كه در 
مس��تند به آن اشاره شده اس��ت. در خصوص 
انحلال هم حرف هاي زيادي زده ش��ده است؛ 
بعضي ها مي گويند نبايد ادغام انجام مي ش��د 
يا ادغام با اين ش��یوه را قبول نداش��تند اما در 
سال هاي بعد مي بینیم كه تجربه انحلال كمیته 

باعث شد روند هاي بعدي اصلاح شود. 
 نس�خه تلويزيوني چه زماني پخش 

خواهد شد؟
چند زمان مدنظرمان است كه يكي 23 بهمن 
ماه است كه مي ش��ود تاريخ تأسیس كمیته، 
چون غالباً كنداكتور ويژه تلويزيون براي دهه 
فجر به پايان مي رسد و زمان خوبي براي پخش 

آن چهار قسمت تلويزيوني است.

حرف��ي  خودم��ان  وقت��ي 
نمي زني��م، باع��ث مي ش��ود 
ديگران درباره انقلاب سال57، 
شروع به مستند س��ازي كنند 
و بع��د م��ا در حال��ت دفاع��ي 
ق��رار بگيري��م و بخواهي��م 
حمله اي را كه ش��ده دفع كنيم

    خبر

 روايت مستند »نامكان«
 از آسيب هاي اجتماعي حاشيه نشيني 

و  اجتماع�ي  بس�تري  عن�وان  ب�ه  را  حاشيه نش�يني  »نام�كان« 
جغرافياي�ي ك�ه زاين�ده آس�يب اس�ت م�ورد بررس�ي ق�رار داد. 
شبكه مستند از اين هفته مجموعه جديدي را روي آنتن مي برد. مجموعه مستند 
»نامكان« روايتي صريح از حاشیه نشیني و آسیب هاي اجتماعي ناشي از آن است 

كه به تهیه كنندگي احمدرضا بلیغ ساخته شده است. 
احمدرضا بلیغ تهیه كننده »نامكان« با اشاره به موضوع اين مجموعه مستند گفت: موضوع 
كلي كه در اين مجموعه مستند مورد بررسي قرار گرفته است، آسیب هاي اجتماعي در 
بستر حاشیه نشیني اس��ت. براي پژوهش میداني و  پیدا كردن مصاديق حاشیه نشیني 
بیش از 20منطقه حاشیه نشین را بررسي و نهايتاً تعدادي از آنان را در دو كلانشهر تهران 
و مشهد انتخاب كرديم كه در اين میان هفت قسمت در تهران و دو قسمت نیز در شهر 
مشهد به تولید رسید. وي اضافه كرد: آس��یب هاي اجتماعي موضوعي كلي است كه از 
طلاق و بزهكاري گرفته تا خشونت اجتماعي را شامل مي شود اما در اين مجموعه سعي 
كرديم حاشیه نشیني را به عنوان بستري اجتماعي و جغرافیايي كه زاينده آسیب است، 
مورد بررسي قرار دهیم. به عبارت ديگر، در بستر موضوع حاشیه نشیني، مقولات انساني 
مهمي نظیر كودكان كار، زنان سرپرست خانوار، اتباع خارجي و... وجود دارد كه تنها مسئله 
جغرافیايي در آن اهمیت ندارد و بايد از ابعاد مختلفي آن را بررسي كرد. بلیغ گفت: در اين 
مجموعه با در نظر گرفتن اهمیت موضوعات سوژه هايمان را به دو دسته جغرافیا محور 
و انسان محور تقسیم كرديم كه در قسمت هاي جغرافیامحور به محلات بافت فرسوده، 
سیاستگذاري زمین، ساخت شهرك هاي اقماري و معضلاتش و نیز مسئله شهرهاي جديد 
پرداختیم. همچنین در قس��مت هايي به موضوعات انساني نظیر كودكان كار و خیابان، 

اعتیاد و ترك اعتیاد، زنان سرپرست خانوار و اتباع افغانستاني و پاكستاني پرداختیم.

    سيدمرتضي ذاكر
در حالي كه كارگردان س��ريال »ازسرنوش��ت« س��اخت 
فصل چه��ارم اين س��ريال را من��وط به خواس��ت مردم و 
مخاطبان مي داند، مدير گروه فیلم و سريال شبكه2 سیما 
از برنامه ريزي براي ساخت فصل هاي 5 و 6 اين سريال در 

سال هاي آينده خبر داد. 
محمدرضا خردمندان، كارگردان سريال »از سرنوشت« در 
نشست خبري اين سريال با اش��اره به اينكه فصل سوم در 
ادامه دو فصل قبلي بود، اظهار داش��ت: متأسفانه فاصله اي 
بین فصل دوم و سوم افتاد كه اتفاق خوبي نبود اما مخاطب 
به سريال برگشت. فكر مي كنم فصل سوم بیشتر ديده شد و 

اين سريال روند صعودي را در جذب مخاطب طي كرد. 
وي درب��اره س��اخت ادامه س��ريال »از سرنوش��ت« گفت: 
صحبت هايي انجام شده و نويسنده هاي ما دارند قصه ها را جلو 
مي برند. جا دارد از نويسندگانمان تشكر كنم كه جدي ترين بار 
سريال روي دوش اين عزيزان است. اگر به اين برآيند برسیم 
كه محصول نهايي در ادامه دچار افت نمي شود و اگر همه چیز 
به خوبي پیش برود، تصورمان اين است كه اين سريال را ادامه 
بدهیم. كارگردان »از سرنوشت« افزود: ادامه سريال منوط به 
خواست مردم است، هر جا احساس كنیم مخاطب علاقه اي 
به ديدن ادامه كار ندارد، ديگر ادام��ه نمي دهیم، البته مدل 
داستان طوري است كه قابل ادامه پیدا كردن است. قصه هايي 
كه سرگذشت هستند، پتانسیل ادامه پیدا كردن را دارند. ما 
مخاطبان مان را رصد مي كنیم. نويسندگان سريال، قصه را 
براي همین سه فصلي كه پخش ش��د نوشته بودند اما فصل 

سوم با اختلاف زماني يك ساله پخش شد. 
كارگردان »از سرنوش��ت« درباره اس��تفاده و بهره گیري از 
آموزه هاي ديني و فرهنگي در اين سريال گفت: در متن قصه، 
ما بحث توجه به بچه هايي را مط��رح مي كنیم كه در جامعه 
شرايط سختي دارند؛ بحث بچه هاي يتیم كه در آموزه هاي 
ديني ما هم به آن پرداخت شده و مورد توجه است، همچنین 
بحث رفاقت كه از آموزنده ترين و ارزشمندترين ارزش هاي 
فرهنگي ماس��ت كه مقداري در جامعه كمرنگ شده است. 
»از سرنوشت« اين حفره را در جامعه پر مي كند. رفاقت هاي 
امروزي بر اساس منافع فردي ش��كل مي گیرد و به سرعت 
هم از بین مي رود. اين س��ريال رفاق��ت را از منظر اخلاق و 
عشق به مردم پیش مي برد. اين گمش��ده اي است كه مردم 
دنبالش مي گشتند و دلیل اس��تقبال مخاطب از سريال هم 

همین است. 
بهرنگ ملك محمدي، مدير گروه فیلم و س��ريال ش��بكه2 
در ادامه اين نشس��ت اظهار ك��رد: به طور قط��ع مي گويم 
كه ما فصل4 را س��ال99 آغ��از ك��رده و 1400 براي پخش 
خواهیم داش��ت. فصل هاي 5 و 6 را هم داري��م برنامه ريزي 
مي كنیم، چون اين س��ريال يكي از س��رمايه هاي ش��بكه و 
س��ازمان صداوسیماست. اس��تفاده از تیم كاملًا جوان نكته 
مثبت كار است. كارگردان و بازيگران جوان هستند و سیاست 
سازمان همین است كه از نیرو هاي جوان و علاقه مند به كار 
در تلويزيون استفاده شود. مدير گروه فیلم و سريال شبكه2 
در ادامه در پاسخ به سؤالي درباره كار در شرايط كرونايي اظهار 
كرد: نمي توان كارها را تعطیل كرد. بحث معیشت اين افراد 
هم در میان است و بايد كار با پروتكل ها ادامه يابد. قطعاً پروژه 
نوروزي ما هم كلید بخورد به آنها هم سر خواهم زد. تعطیلي 
پروژه ها به نظرم كار اشتباهي است و تولیدات بايد ادامه پیدا 

كند اما با حفظ روش ها و آيین نامه ها. 
وي درباره خطرپذيري در به��ره گرفتن از جوانان نیز عنوان 
كرد: در »از سرنوشت« خطرپذيري به معناي بار منفي وجود 
نداشت، چون گاهي ممكن است برخي جوانان در سريال هاي 
مشابه نتوانند از اين آزمون به خوبي عبور كنند، با اين حال 
تلويزيون هر گاه س��راغ جوانان رفته است، معمولاً به خوبي 

جواب داده است. 
در پايان اين نشس��ت محمدحس��ین رنجب��ران، مديركل 
روابط عمومي سازمان صداوسیما نیز با اش��اره به اينكه »از 
سرنوشت« از فصل2 مشتري خودش را پیدا كرد، افزود: طبق 
نظر س��نجي ای كه دو هفته قبل از اتمام سريال از مخاطبان 
انجام گرفت، »از سرنوشت« موفق به كسب رضايت بیش از 

83درصد از مخاطبان گرديد.

امام موسي كاظم)ع( :
بهترين عبادت بعد از شناختن 
خداوند، انتظار فرج و گشايش 

است. 
)تحف العقول، ص403(

 فيلمبرداري سريال »شهيد باكري« 
در تهران و آبادان

فيلمبرداري سريال »ش�هيد باكري« همزمان با زمستان 
س�ال جاري در دو ش�هر ته�ران و آبادان آغاز مي ش�ود. 
سريال كوتاه »شهید باكري« همزمان با زمستان سال جاري 
فیلمبرداري خود را آغاز خواهد كرد. فیلمبرداري اين سريال در 
دو شهر تهران و آبادان انجام مي پذيرد و قرار است لوكیشن هاي 

شهري اثر در تهران ضبط و فیلمبرداري شود. 
همچنین قرار است سكانس هاي مربوط به جنگ اين سريال در 
شهر آبادان و حوالي اين شهر فیلمبرداري شود. سريال هفت 
قسمتي شهید باكري به برهه خاص زماني از زندگي تا شهادت 
اين شهید و همراهانش مي پردازد؛ سريالي كه در آن هر قسمت 

از اثر به يكي از همراهان شهید باكري مي پردازد. 
بر اساس آخرين شنیده ها انتخاب بازيگران و تست گريم نهايي 
بیش از 90درصد بازيگران سريال تلويزيوني »شهید باكري« 
به اتمام رسیده است، از جمله نكات مهم درباره گروه بازيگران 
اين سريال بايد به اس��تفاده حداكثري حجازي فر از بازيگران 
جوان اشاره كرد. اين مجموعه به كارگرداني هادي حجازي فر 
و تهیه كنندگي ابوالفضل صفري در هفت قسمت با پروداكشن 

سینمايي تهیه و تولید مي شود و محصول سیمافیلم است. 
.........................................................................................................

شگفتانه يلدايي »عماريار«
ب�ه مناس�بت ولادت باس�عادت حض�رت زين�ب )س( و 
همزمان ب�ا بلندترين ش�ب س�ال، عماري�ار در قالب دو 
طرح ش�گفتانه به اس�تقبال اي�ن دو مناس�بت مي رود. 
در شب يلداي امسال، با توجه به شیوع ويروس منحوس كرونا 
كه دورهمي هاي خانوادگ��ي را تحت تأثیر قرار داده اس��ت، 
عماريار با ش��عار »با خانواده فیلم ببینید«، تماشاي تمام آثار 
خود را در اين ش��ب رايگان كرد. اين طرح از س��اعت18 روز 
يك شنبه30 آذر شروع مي شود و تا س��اعت18 دوشنبه اول 
دي ادامه دارد. در دومین طرح شگفتانه عماريار كه از 25 آذر 
تا اول دي برقرار است، علاقه مندان با خريد اشتراك مي توانند 
از تخفیف هاي ويژه يلدايي اين س��ايت استفاده كنند. در اين 
طرح، مخاطبان با خريد هر اش��تراك، معادل يك سوم آن را 
هديه مي گیرند، يعني با خريد اشتراك سه ماهه، يك اشتراك 
يك ماهه رايگان به آنها تعلق مي گیرد. مخاطبان و علاقه مندان 
مي توانند براي بهره مندي از اين طرح ها و تماشاي به روزترين 
فیلم هاي جبهه فرهنگي انقلاب، به سايت »عماريار« به نشاني 

Ammaryar.ir مراجعه كنند. 
.........................................................................................................

»مسجد رهبر« به چاپ دوم رسيد
چ�اپ دوم كت�اب »مس�جد رهب�ر« تاري�خ ش�فاهي 
مس�جد كرام�ت، از مس�اجد تأثيرگ�ذار و كان�ون 
هم�ت  ب�ه  مش�هد  ش�هر  در  انق�اب  مب�ارزان 
انتش�ارات »راه ي�ار« منتش�ر و راه�ي بازار نش�ر ش�د. 
به گزارش »جوان« تحقیق و مصاحبه ه��اي اين كتاب را كه 
از سال 1388 شروع شده اس��ت، به ترتیب حسن سلطاني، 
سیدمحمد امیر  احمدي طباطبايي و احمد عسگري بر عهده 
داشته اند و طي آن با بیش از 70 تنَ از مرتبطان مسجد كرامت 
مصاحبه صورت گرفته و هزاران سند مطالعه شده است. تدوين 
و نويسندگي كتاب هم توس��ط مترضي انصاري زاده صورت 
گرفته است. چاپ دوم كتاب 544 صفحه اي »مسجد رهبر« 
در شمارگان هزارو500 نسخه و قیمت 50هزار تومان توسط 
انتشارات »راه يار« منتشر شده است و علاقه مندان براي تهیه 
آن، علاوه بر كتابفروش��ي ها، مي توانند ت��ا 16 آذر با تخفیف 
ويژه از طريق صفح��ات مجازي ناش��ر @raheyarpub و 
سايت vaketab.ir نسبت به س��فارش كتاب اقدام كنند يا 
با شماره هاي 02142495454 و 02537746490 تماس 

بگیرند. 
.........................................................................................................

 واكنش دبير تئاتر مقاومت
به دخالت در داوري آثار

دبي�ر جش�نواره تئات�ر مقاوم�ت مي گوي�د اي�ن ادع�ا 
مقاوم�ت  تئات�ر  داوري جش�نواره  نتاي�ج  در  ك�ه 
اس�ت.  غيرمنطق�ي  مي ش�ود،  ب�رده  دس�ت 
حمید نیلي، دبیر هفدهمین جشنواره سراسري تئاتر مقاومت 
درباره شائبه دخالت در داوري آثار گفت: اين ادعا كه در نتايج 
دست برده مي شود، غیرمنطقي است. چرا بايد چنین اتفاقي 
بیفتد؟ ما به تدري��ج كانديداي بخش ه��اي مختلف را اعلام 
مي كنیم. نظرات داوران در پاكتي پلمب ش��ده قرار دارد و در 

روز آخر جشنواره اعلام خواهد شد. 
وي درباره پرداخت كمك هزينه گروه ه��اي تئاتر اظهار كرد: 
مبلغي كه به عنوان كمك هزينه اعلام ش��د، ب��ه مرور زمان 
پرداخت مي ش��ود، بنابراين گروه هاي تئاتري خیالشان بابت 
تسويه اين كمك هزينه ها راحت باشد. درباره فروش بلیت هم 
هر گروهي در س��ايت فروش بلیت تئاتر و در قسمت كاربري 

خود مي تواند مقدار فروش بلیت ها را مشاهده كند. 


